
 

Referat frå Årsmøte 06.04.2022 Kvam Pistolklubb 

 

Årsmøte fann plass på båthuset 06.04.22 

Det var 10 stk som møtte opp, 5 utanfor styret 

Det var enkel servering med kaffimat. 

 

– Røysteføre vart godkjent 

– Innkalling vart godkjent (men kunne vert sendt ut på facebook og heimesiden i tillegg) 

– Val av dirigent: Håvard Brurok 

– Val av referent: Joakim Sekkingstad 

– Saksliste vart godkjent 

– Møteregler vart godkjent 

– Rekneskap 2021 godkjent 

– Budsjettet 2022 vart godkjent 

– Årsmelding godkjent og lest opp av Håvard Brurok 

– Gruppeårsmeldingen frå dynamisk ikkje mottatt 

– Underskriftprotokoll: Kåre Skutevik, Isak Bruflat 

– Premieutdeling frå 2020 holdt av Joakim Sekkingstad 

 

• Kontigenten for 2023, det kom forslag om å auka til 1200,- og gi 50% reduksjon til de som 

sitter i verv i styret. Dette ble einstemmig vedtatt. 

• Innkomne forslag: det kom spørsmål om heimesida til klubben, som ikkje har blitt mye 

brukt siste årene, Øyvind Farestveit Kvittingen blir ny webansvarlig og tar på seg ansvaret 

for heimesida og sørgjer for å holde den oppdatert. 

• Lage ein skikkelig oversikt framover over dugnader, stemner, aktivitetar. 

• Forslag frå styret: Valnemnd: det sittande styret tar over ansvaret for valnemnda og 

arbeidet med det 

 



 

Val 

Formann – Håvard Brurok 1år * 

Nestformann – John Enstad 1/2år * 

Kasserar – Per Andre Bruflat 1år * 

Skrivar – Øyvind Farestveit Kvittingen 1/2 år* ny 

Styremedlem – Joakim Sekkingstad 1/2år * ny 

Styremedlem – Kjetil Mo Hovland 2/2år 

Varamedlem – Isak Brurok 1/2år* ny 

(*=på valg/ valgt inn på dette årsmøte) 

 

Nytt verv: Arrangsjementassistent: Tine E. Sleire 

Andre verv; styret skal sjå over de andre verva, men me håper på å kunne vidareføre de same verva 

som i 2021. 

Valnemnd arbeidet blir overført til sittande styre. 

 

Diverse: 

• Grunna manglende låsing av anlegget i Vangdalsåsen, kommer varmestova til å bli avlåst 

inntil vidare. Det kommer egen kodelås på 25meter standplass dør ved lager, slik at 

medlemmene kan bruke banen til eigentrening slik som før, men uten tilgang til varmestova. 

• Styret skal jobbe for å få dynamisk aktivitet opp å gå igjen så snart som mulig, vi venter på 

tilbakemelding fra kommunen for når vi skal på møte. Skyttarlaget har fått de opplysningane 

vi har tilsendt på epost. 

• Me må godkjenne banen vår før utgangen av året. 

• Rekruttering: nybegynnerkurs bør ha fastsette datoar for kursane. 2 faste gongar i året er 

foreslått. 

 

 

Underskriftprotokoll 

 

Kåre Skutevik                                                                                       Isak Brurok 

 

 

signaturrett: styrets medlemmer kvar for seg 

 


